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Golf Instructors

Mike Pearson, PGA
Director of Golf 

Mike attended University of Nevada Reno and qualified #3 in the golf team.  He later 
transferred to California State University Chico and turned professional in 1987.  In 
1988, he began playing on the Golden State mini tour where he won 2 times.  In 1989, 
Mike made it to second stage of PGA Tour qualifying.  Mike graduated from college 
later that year and decided to enter the PGA apprentice program and became a Class 
A PGA pro in 1994.  Mike has been teaching golf as a professional for over 23 years 
and has taught several students who went on to play NCAA golf.  Mike has been on 
the Board of Directors for the Southern California PGA and the Metro and Inland 
Empire Chapters.

DAVE STOCKTON JR.

OVGA Short Game Specialist

Dave Stockton Jr. is the son of the legendary player, Dave Stockton Sr. who was 
a 2-time PGA major champions. Mr. Stockton is well know in his short game and 
putting where tour players such as Tiger Woods, Annika Sorenstam, Michelle 
Wie have been working on their short games with Mr. Stockton.

Nine Year PGA Tour Member
Two time Nationwide Tour Champions
NCAA All-American with University of Southern California (USC)

教练团队

麦克-皮尔森有超过23年的教球经验，几位他的学生并成功打入NCAA美国大学高尔夫校
队。麦克出生于比内华达州，青少年时期打过许多青少年高尔夫比赛。之后考进内华达
州大学雷诺(Reno)分校，并在校队里面排名第三。之后他转到加州州立大学奇可(Chico)
分校,并在1987年转成职业选手。1988年他赢了两次加州Golden State mini tour。1989
年他考过PGA第二关资格赛，麦克那年毕业之后进入PGA实习课程，并在1995年时成
为等级A的PGA专业人员。麦克-皮尔森为现任美国橡树谷高尔夫学院高尔夫总监，并为
南加州PGA总部的董事之一。他在高尔夫领域的经验及成就，广受众人闻名。

史塔克顿父子团队为美国最知名的教练团队，老虎伍兹(Tiger Woods)业余球王时
期及前女子世界第一的名将安妮卡索伦丝坦(Annika Sorenstam)皆师承老史塔克
顿(Stockton Sr.)的短杆/推杆技术，而称霸世界高坛。
史塔克顿父子团队目前的学生包括世界排名第二的米克尔森(Phil Michelson)、美
国天才少女魏成美(Michelle Wie)、华人之光曾雅妮、Morgan Pressel (LPGA大
满贯赛事得主)。



Alex comes to Oak Valley Golf Club and Academy originally from Denver, Colorado 
where he captained his high school golf team and lettered for 4 years. Alex was also a 
participant in several American Junior Golf Association (AJGA) tournaments for 3 
years. Following high school Alex attended and graduated from the Professional 
Golfers Career College (PGCC) where he accrued skills ranging from; golf operations 
management, golf instruction, club fitting, and golf club repair. 

Alex M. Bidelman
Golf Instructor

Tim Skophammer, PGA
Senior Golf Instructor

A golf professional since 1976 and a member of the PGA since 1981, Tim has taught 
golf to students in Northern and Southern California. His resume includes teaching at 
Haggin Oaks Golf complex in Sacramento, recognized multiple times as a leader in the 
golf industry for its instruction and merchandising arenas. Tim also taught at the Harmon 
Club, a state-of-the-art teaching complex in Boston, MA. 
Tim’s knowledge, commitment and love for teaching allows him to develop any skill level 
in any student.

John Hartman, PGA
Senior Golf Instructor

John’s passion for the game began while he was  a young caddie, and he attended St. 
Louis University on a Basketball and Golf Scholarship. As a member of the German 
PGA in the 70’s, John played various European Tour events. John also played the 
Asian Tour in 80’s. 
With John’s  specialty in the short game techniques, Oak Valley Golf Academy will aid 
our students in better scores.

约翰-哈特曼在高尔夫职业领域的经验非常丰富。从小时候，他就喜欢上了高尔夫，而几
十年来一直难得地保持了这份激情。他小时候做过球童，高中时代还赢过密苏里州的男
子高中锦标赛。在打美国Air Force巡回赛时期，他连续两年都赢得了欧洲高尔夫锦标赛。
在作为一位出色的职业教练，他还拥有并经营着一家高尔夫的专卖店。其专业素养毋庸
置疑。

Golf Instructors
教练团队

提姆-斯克法默在1976年开始转职业，1981年成为PGA成员；他有着超过30年的教学经验，
在南、北加州都教出了不少出色的学生。 提姆最大的优点在于对各个年龄层的学员都有
自己的教育方法，是个难得的好老师。他的知识全面，从挥杆原理，短杆技术、精神层面
都有所建树。而且，他对球速、好的平衡能力，以及体能方面也很看重。可以提供给学员
一个全方面、系统的教学体系。而他的学识、对高尔夫教学的热情和理解力，都能让他全
心全意投入教学之中，帮助学生提高对高尔夫的掌控能力。

来南加州的橡树谷高尔夫学院之前，亚力克斯-贝德曼生活在科罗拉多的丹佛。在丹佛，
他是高中校队的队长，连续四年都是优秀高尔夫球员；青少年时代，他差不多有三年的
时间都有参加了美国青少年高协（简称AJGA）的一些赛事，并取得了不错的成绩。

高中毕业后，贝德曼进入了职业高尔夫学院（Professional Golfers Career College，
简称PGCC）深造。在那里，他提高了自己的球技水平、赛场上的战略以及球杆的调整、
修理等各方面的能力。



Golf Fitness

Dr. Kim is a physical therapist and received his Doctor of Physical Therapy degree from 
Loma Linda University. He is TPI instructor and speaker for TPI seminars in Korea. He is 
TPI Certified Golf Fitness Instructor with Medical Professional Level 3 and Junior Level 2. 
He has trained and evaluated numerous Asian Tour, Korea PGA, LPGA and KLPGA Tour 
players. Cheong owns and operates a physical therapy clinic specialized in balance in 
Grand Terrace, California. He also teaches balance and vestibular rehabilitation in 
Universities in Korea. 

Dr. Cheong Kim
TPI Advisory Board Member,
Owner of Fit Forever Physical Therapy

橡樹谷高爾夫學院的體能訓練專家金強 (Dr. Cheong Kim)，是南加州Grand Terrance Fit 
Forever 體能中心的創辦人及擁有者。金博士在羅馬林達大學 (Loma Linda University)得到物
理治療師的博士學位之後，為TPI 中心(Titleist Performance Institute)擔任韓國專任講座講師。
他是TPI認證的專業體能訓練專家，持有Medical Professional 三級水平認可，在青少年教育
認證體系中，他是二級水平認可。金博士曾經訓練過許多亞巡賽、Korean PGA、LPGA、
KLPA的職業選手，並在韓國的許多大學中擔任復健講師一職。

http://www.mytpi.com/default.asp


Program Description
课程项目

Our Team of TPI Certified Golf Instructors will provide you 
with an Excellent Golf Learning Experience.

我们的TPI体能团队将提供您超越非凡的高尔夫学习经验。

The Qualifying Program includes 课程包括:

•Tournament Arrangement (比赛安排)
•Tournament Application 报名比赛

•Practice Rounds 练习赛费用

•Transportation 交通安排

•Caddie 杆弟安排

•Golf Instruction (高尔夫课程)

•TPI Physical Training (TPI体能训练)

•Facility Usage (球场无限使用)

•Daily Meals & Accommodation (食宿)

•Airport Transportation (机场接送服务)

The Qualifying Program is designated for qualifying the US Women’s Open. This program 
does not include anything after successfully qualified, 

此课程是专为美国女子公开赛资格赛所设计，课程不包含之后总决赛等相关费用。
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